
Zápisnica 25/2020 

zo zasadnutia vedenia Fakulty chemickej a potravinárskej technológie STU 

zo dňa 25. augusta 2020 

 

 

Členovia vedenia fakulty: 

prof. Ing. Anton Gatial, DrSc.; doc. Ing. Milena Reháková, PhD.; prof. Ing. Milan Polakovič, CSc. 

(osp.); prof. Ing. Miloslav Drtil, PhD.; doc. Ing. Boris Lakatoš, PhD.; Ing. Alena Michalová 

Prizvaní: 

prof. Ing. Vladimír Lukeš, DrSc.; doc. Ing. Dušan Berkeš, CSc.; Marek Wadinger (osp.); k bodu 

č. 2 Ing. Zuzana Michalíková 

 

PROGRAM: 

Pravidelné body rokovania: 

A. Kontrola úloh (Michalová) 

B. Aktuálne informácie o projekte Accord (Lakatoš, Michalová, Gatial) 

 

1. Aktuálne otázky a úlohy v súvislosti s COVID‐19 a trvaním mimoriadnej situácie na STU 

(dekan, prodekani, tajomníčka): 

a) Ubytovanie na ŠD a príchod zahraničných študentov 

b) Opatrenia na zabezpečenie prípravy výučby do začiatku semestra a realizácie výučby 

po začiatku semestra: 

 prípravné kurzy 

 stav prípravy rozvrhu 

 technické zabezpečenie pedagogického procesu 

c) Organizácia Úvodu do štúdia a imatrikulácie 

d) Organizácia promócií Bc. a Ing. štúdia 

2. Priebežné čerpanie finančných prostriedkov v kapitolách mzdy a tovary a služby za 

I. polrok 2020 (Gatial, Michalová, prizvaná Michalíková) 

3. Informácia o rozdelení financií na UVP (Polakovič, Gatial) 

4. Informácia o 2. kole prijímacieho konania na Bc., Ing. a PhD. štúdium (Reháková) 

5. Vyhodnotenie ankiet absolventov inžinierskeho štúdia na FCHPT STU (Reháková) 

6. Informácia o využívaní UZ Vyhne v I. polroku 2020 (Michalová) 

7. Hlavné úlohy v propagácii fakulty pre ďalší akademický rok (Drtil, členovia vedenia 

FCHPT) 

8. Rôzne 

 

A. Kontrola úloh  

Kontrola termínovaných úloh je zaevidovaná v osobitnom zozname uznesení aj s poznámkami 

k ich plneniu. 

Uznesenie 1/25/2020: 



Zabezpečiť vypracovanie zápisníc z porád vedenia fakulty do piatich dní po  ich uskutočnení 

a poslať  prodekanke  pre  vzdelávanie  na  overenie,  následne  členom  vedenia  a  dekanovi 

fakulty.  

Z: tajomníčka fakulty 

T: trvalý 

 

B. Aktuálne informácie o projekte Accord 

Prodekan  Lakatoš  informoval,  že  elektronickú  aukciu  vyhrala  firma  Avastav,  súťažilo  osem 

záujemcov  o realizáciu  rekonštrukcie  objektu  Starej  budovy,  jeden  bol  zo  súťaže  vylúčený 

výberovou komisiou. Pôvodná cena určená na rekonštrukčné práce pre FCHPT STU v rámci 

projektu  Accordu  bola  súťažou  znížená.  Do  konca  júla  boli  vyžiadané  pripomienky  od 

odborníkov  k rozpočtu  predloženému  víťazom  súťaže,  ktoré  však  neboli  závažnejšieho 

charakteru.  Vzhľadom  na  dovolenkové  obdobie  sa  zatiaľ  nepodarilo  skontaktovať  sa  s 

Ing. Koleničkom s otázkou či boli materiály k zrealizovanej súťaži odoslané na ÚVO a riadiaci 

orgán. O postupe pri  zadávaní podkladov pre obstarávanie  IKT  za  fakultu alebo  samotnom 

obstarávaní IKT v rámci Accordu, ktoré je celé pre všetky fakulty v gescii rektorátu, nemá prod. 

Lakatoš informácie. Dekan fakulty uviedol, že podľa jeho informácii boli plánované náklady na 

IKT v rámci Accordu pre fakultu poddimenzované. 

 

Bod. 1 Aktuálne otázky a úlohy v súvislosti s COVID‐19 a trvaním mimoriadnej situácie na 

STU 

Prodekanka Reháková informovala: 

‐ o sprístupnení  internátov a ubytovaní zahraničných študentov za presne stanovených 

podmienok 

‐ o materiáloch MŠVVaŠ (Manuál pre VŠ) usmerňujúcich pedagogický proces v ZS 2020/21 

‐ o prípravných kurzoch, ktoré budú realizované prezenčne pri dodržaní bezpečnostných 

a hygienických  protiepidemiologických  opatrení,  ktoré  budú  prekonzultované  s 

p. Chabroňom. Prof. Lukeš ako jeden z organizátorov kurzov potvrdil pripravenosť na ich 

uskutočnenie aj za týchto podmienok 

‐ o stave  prípravy  rozvrhu,  ktorý  sa  bude  realizovať  v blokoch:  v  prvom,  4‐týždňovom 

bloku, sú zaradené všetky laboratórne cvičenia, v niektorých ŠP doplnené prednáškami 

a počíta  sa  s prezenčnou výučbou a v druhom bloku  zloženom z prednášok a  cvičení, 

realizácia  prezenčne  alebo  dištančne  bude  závislá  od  aktuálnej  situácie  a  prijatých 

protiepidemiologických opatrení 

‐ garanti  predmetov,  riadiaci  pracovníci  a  všetci  učitelia  budú  oboznámení 

s usmerneniami k pedagogickému procesu a vyzvaní na prípravu semestra aj v prípade 

zrušenia prezenčnej formy vyučovania, ktorá je zatiaľ prioritou 

‐ „Úvod  do  štúdia“  bude  realizovaný  (na  základe  návrhu  prof.  Lukeša)  súbežne  vo 

viacerých  aulách  za  prezenčnej  účasti  prvákov  pri  dodržaní  všetkých  opatrení; 

prednášky,  ktoré  budú  prebiehať  v jednej  miestnosti,  budú  prenášané  do  ostatných 



posluchární;  prodekanka  zabezpečí  technickú  prípravu  on‐line  prenosu  prednášok 

a službu technika v každej miestnosti 

‐ imatrikulácia  a promócie  sa  rušia,  prodekanka navrhuje pripraviť  osobný  list  dekana, 

ktorý bude zaslaný absolventom inžinierskeho štúdia; absolventi bakalárskeho štúdia si 

diplom prevezmú osobne na študijnom oddelení po začiatku ak. roka 

 

Bod 2. Priebežné čerpanie finančných prostriedkov v kapitolách mzdy a tovary a služby za 

I. polrok 2020  

Dekan  fakulty uviedol  a  komentoval  jednotlivé položky materiálu,  ktorý  elektronicky  zaslal 

členom vedenia fakulty a ktorý vypracovala vedúca ekonomického útvaru Ing. Michalíková. 

Konštatoval,  že  vývoj  čerpania  finančných  prostriedkov  vníma  pozitívne  a  prebieha  podľa 

očakávania. 

Vedenia fakulty zobralo predložený materiál na vedomie bez pripomienok. 

 

Bod 3. Informácia o rozdelení financií na UVP 

Dekan fakulty uviedol materiál, ktorý pripravil spoločne s prodekanom Polakovičom, ktorý bol 

zo zasadnutia ospravedlnený. Materiál bol zaslaný členom vedenia elektronicky a podrobne 

uvádzal menovite rozpis rozdelenia financií na UVP. 

Členovia vedenia fakulty zobrali informáciu na vedomie bez pripomienok. 

 

Bod 4. Informácia o 2. kole prijímacieho konania na Bc., Ing. a PhD. štúdium 

Prodekanka Reháková uviedla  tabuľkový prehľad výsledkov 2. kola prijímacieho konania na 

všetky 3 stupne štúdia aj v porovnaní s uplynulými rokmi a konštatovala výrazný pokles počtu 

prihlásených  študentov,  s výnimkou  doktorandského  štúdia.  Definitívne  počty  zapísaných 

študentov pre akademický rok 2020/2021 a  ich porovnania s predchádzajúcimi rokmi bude 

možné až po ukončení zápisov, ktoré prebiehajú až do 14.9.2020.  

Vedenie fakulty berie informácie na vedomie bez pripomienok. 

 

Bod 5. Vyhodnotenie ankiet absolventov inžinierskeho štúdia na FCHPT STU 

Anketové lístky, ktoré obsahovali 16 otázok s možnosťou výberu a 2 otázky umožňujúce slovné 

vyjadrenie, odovzdalo 84 % absolventov inžinierskeho štúdia. Výsledky spracoval doc. Klein a 

prod. Reháková do formy tabuliek a grafov. Po oboznámení sa s výsledkami budú zverejnené 

na Kolégiu dekana a webovej stránke fakulty.  

Vedenie fakulty zobralo informáciu na vedomie. 

 

Bod 6. Informácia o využívaní UZ Vyhne v I. polroku 2020  

Tajomníčka fakulty zaslala členom vedenia elektronicky informáciu s tabuľkovým prehľadom 

využívania  zariadenia  vo  Vyhniach  s tým,  že  konkrétne  vyčíslenie  rozdielu medzi  príjmami 

a výdavkami bude možné predložiť až po vyúčtovaní energií za rok 2020. 

Vedenie fakulty zobralo informáciu na vedomie. 

 



Bod 7. Hlavné úlohy v propagácii fakulty pre ďalší akademický rok  

Prodekan Drtil predložil písomný materiál s odôvodnením výsledkov kampane za uplynulý rok 

a návrhy ako postupovať v ďalšom období. Porovnával demografický vývoj mladých  ľudí vo 

veku  devätnásť  rokov,  vývoj  na  Slovensku  v počte  vysokoškolákov  od  roku  2012,  porovnal 

výsledky prijímacieho konania v súvislosti s propagačnými akciami FCHPT (aktivity na fakulte, 

na veľtrhoch vysokých škôl a v mediálnom priestore). Porovnané boli aj náklady na propagáciu 

a počty študentov na fakulte, STU a celkovo v SR. Návrhy na ďalší postup v oblasti propagácie 

s cieľom zvýšiť počet záujemcom o štúdium na fakulte budú prediskutované na nasledujúcej 

porade vedenia. 

 

Bod 8. Rôzne 

Dekan fakulty: 

‐ informoval  o stretnutí  a  diskusií  s rektorom  STU  o vybraných  témach  na  univerzitnej 

úrovni  a  o plánovanom  stretnutí  na  univerzitnej  úrovni  s cieľom  zadefinovať  princípy 

tvorby rozpočtu pre rok 2021 

‐ informoval, že k mailu s požiadavkou riaditeľa SCHK zmeniť dispozíciu priestorov a účel 

ich využitia už dal aj po vyjadrení niektorých členov vedenia stanovisko SCHK, že môžu 

na  tom  pracovať.  K  mailu,  ktorý  poslal  členom  vedenia  sa  písomne  sa  vyjadril  len 

prodekan  Drtil  s  tým,  že  žiadal  vytvorenie  učebne  a  že  s návrhom  súhlasí.  Ostatní 

členovia vedenia fakulty sa nevyjadrili písomne k návrhu (niektorí sa vyjadrili len ústne) 

a na porade vedenia fakulty už nemali pripomienky. Dekan fakulty informoval, že celý 

proces zmien, projektovej prípravy, stavebných úprav, zariadení a prístrojov ako sú 3D 

tlač, laserové vyrezávače, plotre, laserové CNC, štúdio počítačovej grafiky a dizajnu budú 

zabezpečované sponzorsky zatiaľ bez uvedenia konkrétnych donorov. Zatiaľ ešte nebol 

predložený vedeniu konkrétny projekt s rozpočtom, ktorý pripraví architekt. 

Členovia vedenia fakulty zobrali informáciu na vedomie bez pripomienok. 

‐ doplnil  informácie ohľadne protiepidemiologických opatrení a upozornil na  rizikovosť 

zahraničných služobných ciest, ktorých schvaľovanie bude zvažovať a konzultovať 

‐ rozhodol  o zriadení  „Krízového  štábu  pre  protiepidemiologické  opatrenia  a 

monitorovanie situácie“ pod vedením tajomníčky  fakulty s členstvom prodekanky pre 

vzdelávanie, prodekana pre rozvoj, prodekana pre medzinárodné vzťahy, vedúceho PTÚ, 

vedúcej Krízového štábu CO 

 

Tajomníčka fakulty: 

‐ informovala  o prijatých  bezpečnostných  a  hygienických  prevádzkových  opatreniach 

v rámci  fakulty  a  sprísnenom  režime  v oblasti  BOZP  v súvislosti  so  šírením  vírusu 

COVID19 

‐ informovala o aktuálnych prevádzkových problémoch v budovách napr. aj o problémoch 

s používaním utierok zdanlivo „papierových“, ktoré však nie sú rozpustné vo vode a ich 

používanie spôsobuje havarijné stavy upchatím potrubí, ap. a s tým súvisiace náklady, 

ktoré fakulte vznikajú 



 

Prodekanka Reháková: 

‐ informovala,  že do  súťaže Najdiplomovka 2020 vyhlásenej Slovnaft,  a.  s.  sa prihlásilo 

7 študentov – absolventov FCHPT. Podľa štatútu súťaže spomedzi prihlásených vyberie 

fakulta  2  práce,  ktoré  postúpia  do  ďalšieho  kola  –  užšieho  výberu.  Vedenie  fakulty 

rozhodlo, že postupujúcimi sú Ing. P. Furda a Ing. B. Kopcová. 

 

 

Bratislava, 25. augusta 2020 

 

Zapísala: 

Ing. Alena Michalová 

tajomníčka fakulty 

 

Overila: 

doc. Ing. Milena Reháková, PhD. 

prodekanka pre vzdelávanie 

 

Za správnosť: 

prof. Ing. Anton Gatial, DrSc. 

dekan fakulty 

 


